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Verslag  
 
Titel verslag: Verslag Adviesraad Dierenwelzijn Antwerpen (ADA) 

Datum, uur en plaats vergadering: 08/11/2022 | 19:30 | Hofstraat 17  

Datum, uur en plaats volgende 
vergadering:  7 of 21 februari | 19:30 |  Hofstraat 17 

Verslagen vorige vergaderingen: 01/06/2022  Goedgekeurd / Niet Goedgekeurd 



De voorzitter opent de vergadering om 19u35.  

1. Goedkeuring dagorde  
De leden keuren de dagorde goed.  
De verontschuldigden worden overlopen.  
 

2. Goedkeuring verslag van de vorige vergadering (1/06/2022)  
De leden keuren het verslag van de vorige vergadering goed.  
 

3. Verkiezing van het bureau  
Zowel de voorzitter (Tony Van Herenthals), de ondervoorzitter (Lieven Demuys) als de secretaris 
(Frank Van Damme) stellen zich opnieuw kandidaat. 
Er zijn geen andere kandidaten.  
De kandidaten worden opnieuw verkozen.  
 

4. Stavaza kinderboerderij  
Communicatie naar aanleiding van opmerking Ann:  
 
Volgende dierensoorten zullen aanwezig zijn en bevinden zich in de lijst van bijlage 1 (bij het 
besluit van de Vlaamse regering van 8 juni 2018 betreffende de erkenning van dierentuinen) 
- Schapen 
- Geiten 
- Ezels 
- Pony’s 
- Cavia’s 
- Konijnen 
- Muizen 
- Ratten 
- (Varken) – op termijn 
- (Koeien) – op termijn 
- Eenden 
- Kippen 
- Pauwen (blauw) 
 
Volgende dierensoorten zullen aanwezig zijn en bevinden zich in de lijst van bijlage 2 (maximaal 
5) ((bij het besluit van de Vlaamse regering van 8 juni 2018 betreffende de erkenning van 
dierentuinen) 
- Alpaca’s 
 
Emoes zullen ze niet houden, gezien ze hiervoor een erkenning als dierentuin zouden moeten 
aanvragen.  
 
De dienst dierenwelzijn heeft hen ook geadviseerd om geen alpaca’s te houden, maar ze hebben 
ervoor gekozen om die toch in hun dierenbestand op te nemen.  
 



De opening van de kinderboerderij werd al enkele keren uitgesteld.  
Als iemand van de leden iets te horen krijgt over de opening (juiste datum) van de 
kinderboerderij: gelieve Frank op de hoogte te brengen zodat de leden die willen een kijkje 
kunnen gaan nemen.  
 

5. Stavaza Dierenzorg voor Minderbedeelden  

Punt wordt uitgesteld.  

Tony zal een Doodle opstellen voor de werkgroep. Wie interesse heeft om deel te nemen aan de 
werkgroep, kan de doodle invullen.  

Locatie: De Nachtegaal  

 
6. Subsidies chippen en onvruchtbaar maken huiskatten  

Punt wordt uitgesteld door afwezigheid Sophie.  
 
 

7. Beestig nabespreking  
De leden geven aan dat ze niet werden uitgenodigd voor deze editie van Beestig.  
SP geeft aan dat het evenement werd aangekondigd op vorige adviesraad en dat alle partners 
ook werden aangeschreven met de vraag voor een standje of activiteit.  
Omdat er dit jaar geen receptie werd georganiseerd, waren er ook geen individuele 
uitnodigingen.  
 
Volgens enkele leden was de locatie in Park Spoor Noord moeilijk te vinden en werd er te weinig 
reclame gemaakt.  
SP licht toe dat er dit jaar werd gekozen voor een samenwerking met Dier in de Kou, maar dat 
die niet positief werd geëvalueerd.   
 

 
8. Stavaza project Fluoh  

Uitgesteld door afwezigheid Jessica  
 
 

9. Halsbandparkieten  
De voorzitter heeft nog geen afspraken kunnen maken met ARDEA (vogelwerkgroep 
Natuurpunt). Hij heeft wel gevraagd of iemand van de vogelwerkgroep aanwezig zou kunnen zijn 
om wat toelichting te geven, maar kreeg daarop geen reactie.  
 
Er zou geen oplossing voor het probleem zijn:  
- Vangkooien: 1 à 2 vogels kunnen gevangen worden, maar nooit meer 
- mistnetten: vogels krijg je niet in groep gevangen.  
 



Tony vraagt nog eens na wanneer de telavonden voorzien zijn en laat dit aan de leden weten 
zodat ze aanwezig kunnen zijn indien gewenst.  
 
 

10. Fashion weekend – hondenshow  
Tijdens het fashion weekeind in Antwerpen van 1-2/10/2022 was er een hondenshow op de 
Wapper waarbij 'hondenoutfitjes' geshowd werden.  
Het leek redelijk onschuldig, maar waar ligt de grens?  Moeten we hondjes laten aankleden als 
poppen of mensjes ter vermaak? 
 
LC reageerde al per mail:  

Beste Frank, 
Dank voor de bijkomende input. 
Hierbij wil ik alvast antwoorden op het eerste punt mbt AFW/Antwerp Fashion Weekend van 
begin oktober. 
Zoals u misschien weet, organiseer ik mee deze “Fashion Weekends”  op WAPPER die 
tweemaal per jaar doorgaan. 
Als WinkelstraatManager (sedert 2000) ben ik de eerste om erop toe te zien dat dieren nooit 
voor het vermaak van mensen ingezet mogen worden. 
Het jonge meisje die meedoet met haar “Woolly Tails” (woollytails.be) maakt zelf de 
leibanden en geassorteerde bandanas – waarbij soms een deel van de opbrengst naar een 
hondenasiel gaat. 
De insteek met de honden is een “tussendoortje” dat erg door het publiek geappreciëerd 
wordt – omdat vele mensen met hun hond naar de Meir komen…. 
Op de site zal je zien dat dit niets te maken heeft met het “aankleden” van honden  – wat ik 
als de pest zou weren.  Ik heb dus menig aanvraag van zulke winkels over de jaren afgeslagen 
– alsook de vraag naar oa  “doggy dancing” op Werelddierendag….. 
Misschien kan u dit alvast doorgeven aan Lieven DeMuys zodat hij gerustgesteld is. 
Met vriendelijke groeten, 
Linda Cloots 

 
LDM wil graag binnen de adviesraad de discussie aangaan om te komen tot een standpunt.  
Het gaat voornamelijk over het vermenselijken van dieren (enkel het gegeven van honden op 
een catwalk kan al in vraag gesteld worden).  
Waar stoppen de rechten van de mens met recht op gezelschap en waar stoppen de rechten van 
het dier om zich dierlijk te gedragen?  
Bv: hondje dat ruikt aan achterste van een andere hond, wordt gestraft door baasje. Een dier 
straffen om natuurlijk gedrag te vertonen = dierenmishandeling.  
 
LDM verwijst ook naar de website van de Raad voor Dierenaangelegenheden (= adviesraad 
Nederland), waar over dit thema ook een hele discussie wordt gevoerd: https://www.rda.nl/ 
 
Door afwezigheid van Nico en Linda wordt dit punt verplaatst naar de volgende vergadering.  
 
 



11. Gemeentepark Merksem – metalen afscheidingen  
In het gemeentepark van Merksem werden in de voorbij jaren paden en perken heraangelegd.  
Hierbij werd gebruik gemaakt van metalen afscheidingen.   
LDM moest in zijn praktijk reeds 2 honden behandelen die (zwaar) gewond waren geraakt door 
deze metalen afscheidingen (scherpe kanten aan aaneenzettingen).  Vermoedelijk lopen 
spelende kinderen dan ook gevaar. 
Op het Kroonplein zijn dezelfde afscheidingen gebruikt, maar werd al iets over de scherpe 
randen gemonteerd.  
- Is de Stad zich bewust van de nadelige gevaarlijke aspecten van deze metalen 

afscheidingen?  
- Werden deze afscheidingen enkel in Merksem gebruikt, of op nog andere plaatsen in de 

stad?  
- Zijn er al andere incidenten gemeld (dieren, kinderen,…)?   
- Kan de stad maatregelen nemen om verwondingen te voorkomen? 
 
De voorzitter zal een mail sturen naar district Merksem om het probleem aan te kaarten.  
 
 

12. Varia  
- Mail Linda Cloots:  

Graag wil ik ook opmerken dat er controle zou moeten komen op de Vogeltjesmarkt zondag 
waar dieren nog verkocht worden: konijntjes worden bvb in de handen van kinderen 
geduwd zodat de ouders zich verplicht voelen om te kopen - nadien worden de dieren in het 
stadspark gedumpt. 
Ook een probleem voor de dieren die gekocht worden om thuis (onverdoofd) te slachten - 
dus halal/kosher.  
 Er is maandelijks controle van politie en een dierenarts op de Vogeltjesmarkt. Op de 

markt geldt de wetgeving voor transport. Controle op de bestemming van de dieren na 
de verkoop is niet haalbaar.  
Het punt wordt verschoven naar de volgende vergadering, wanneer Linda aanwezig gan 
zijn.   

 
- Beestige week 2023 

Volgend jaar wil de dienst dierenwelzijn afstappen van het evenement Beestig, en een 
Beestige week organiseren waar vooral ook de partners in de kijker worden gezet. Daarom 
nu al de vraag welke activiteiten de verenigingen zouden willen organiseren (+ waar en 
wanneer). De bedoeling is om een hele week activiteiten aan te bieden voor groot en klein 
(liefst met inschrijvingen). Bv: hondenwandeling, lezing, workshop, rondleiding,…  
Alle ideeën mogen aan Sally bezorgd worden: dierenwelzijn@antwerpen.be  
 

- Frank: wat mogen particulieren ondernemen bij duivenoverlast?  
Iemand had een net gespannen waarin een duif was vastgeraakt.  
 Een net hangen mag, maar mag geen dierenleed veroorzaken.  
 Alle voorzorgsmaatregelen hebben slechts tijdelijk een effect (bv. nep roofvogel: moet 

je regelmatig verzetten).  



- Marcel: veel problemen met marters (op zolders, in auto’s,…)   
Blijkbaar werkt het om kippendraad op je oprit te leggen en daar de auto op te parkeren. De 
marters lopen niet op de kippendraad.  
 

- Sally: de stad gebruikt een gifvrij rattenvangsysteem: https://www.strygoo.com/ 
Ann geeft aan dat daarover informatie werd gedeeld op de dag van de schepen voor 
dierenwelzijn: https://www.vlaanderen.be/dierenwelzijn/informatie-voor-lokale-
overheden/dag-van-de-schepen-voor-dierenwelzijn-presentaties 
De leden vinden een systeem dat beter is voor het milieu en geen gebruik maakt van gif een 
goede investering.  
 

- Persbericht: aanleg hondenzwemvijvers linkeroever  
https://www.degroteverbinding.be/nl/projecten/dgv-west-hondenzwemvijver-
middenvijver/over 

 

Datum volgende vergadering:  7 of 21 februari (afhankelijk van beschikbaarheid schepen / zaal)  
om 19u30 (zelfde zaal indien mogelijk)  
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21u00.  
 
 


